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Dagordning styrelsemöte via Zoom 2024-04-17 kl. 18.00 

 
1. Mötets öppnande 
Mötet öppnas 18:06. Närvarande är Claudio, Ola, Jonas och Michel. 

 

2. Val av mötesordförande 
Jonas. 

 

3. Val av protokollförare    

Michel. 

 

4. Val av justerare 

Claudio. 

 

5. Fastställande av dagordningen 
Lämnas utan anmärkning. 

 

6. Föregående protokoll 

Lämnas utan anmärkning. 

 
7. Administrativa frågor 

A) Ekonomisk rapport – knappt 6500 kronor betalat till Hans och Pernilla i enlighet med beslut. 
Ekonomisk rapport utformad av Sebastian och styrelsen godkänner rapporten. Drygt 150 000 
kronor fanns på kontona den 31 december 2023. Vinsten landade på 39 000 kronor för 
räkenskapsåret 2023.   

B) Bank – Susanne Berg iordningsställer banköverlämnandet. efter årsmöte. 
C) Tillgång till mejl, dropbox m.m. – Inväntar access till infomejlen för Michel, Ola och Jonas 

åtgärdar detta. 
D)  Nuvarande antal medlemmar/stödmedlemmar och eventuellt nytillkomna – Inväntar kallelse 

till årsmöte och utskick av info om årets medlemsavgift.  
E)  Inkomna förfrågningar – Inget att rapportera. 
F) Externa kontakter/rapporter – Inget att rapportera. 

 

 

8. Pågående ärenden  
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Rättsfall 9.3 (CRPD) – dyslexi och nationella prov 

Europadomstolen har avvisat klagomålet, rekommendation från TF att lägga ner målet hos 
domstolen. Nytt svar på yttrande har skickats in gällande CRPD, inväntar nytt svar från svenska 
regeringen. 

 
Rättsfall 16 – otillgängliga utlämningsställen Schenker och Rosa Pantern 

Inväntar prövningstillstånd i hovrätten. 

 

Rättsfall 17 – Rätt till stöd och anpassning i förskolan och grundskolan (bevakas) 

DRDS har inget ekonomiskt ansvar i målet. Prövningstillstånd beviljat i hovrätten. 

 

9. Kommunikation (Hemsida, sociala medier etc) 

Inväntar årsmötet och Jonas inhämtar därefter alla uppgifter kring hemsida och sociala medier från 
avgående styrelseledamot Hans. 

 
10.   Årsmöte 

A)Valberedning – Jonas har varit i kontakt med valberedningen. Valberedningen önskar 
kontaktuppgifter från styrelseledamöter. Claudio, Ola och Michel valda på två år, kassör Sebastian 
och ordförande Jonas valda på ett år. Valberedningen har erhållit önskemål om fler kvinnor i styrelsen 
och ledamöter med aktivt engagemang i styrelsearbetet. 

B ) Kallelse – Jonas lägger till om betalning för stödmedlemmar. Ola mejlar ut kallelsen till 
medlemmarna på listan. 

C) Presidium – Styrelsen föreslår Tinna som ordförande och Michel som sekreterare. 

D)Verksamhetsberättelse – Ämnar inkomma från Jonas senast en vecka innan årsmötet. 

E) Årsredovisning – Sebastian har utformat årsredovisning. Jonas skickar årsredovisningen till 
revisorerna Erica och Emil. 

F) Verksamhetsplan 

 

11. Övriga frågor  

Nästa styrelsemöte planeras till 15 maj 2024 mellan 18:00 och 20:00, då styrelsen inväntar 
eventuella motioner vilka ska inkomma senast 8 maj. 

 

Ola går genom utvecklingen i Rikard Sahlin-målet. 

 
12. Mötets avslutande 

Mötet avslutas 19:05.               

 


